
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
        Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 

 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής  
  Τον κ. Υπουργό Υγείας  
 
ΘΕΜΑ: «Μεταφορά ασθενών με αλιευτικά λόγω έλλειψης λιμενικού 

σκάφους στη Σαμοθράκη» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
Κατά το τελευταίο διάστημα έχουν πληθύνει οι καταγγελίες από κατοίκους και 
θεσμικούς φορείς της Σαμοθράκης για σοβαρό πρόβλημα στην άμεση και ασφαλή 
διακομιδή ασθενών προς το Γενικό Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης. Η έλλειψη πλωτού 
σκάφους του Λιμενικού Σώματος στο νησί έχει οδηγήσει σε επαναλαμβανόμενα 
περιστατικά κατά τα οποία η μεταφορά γίνεται με τη συνδρομή ιδιωτών, ακόμα και 
μέσω αλιευτικών σκαφών, υπό αντίξοες και επισφαλείς συνθήκες. Το πρόβλημα 
αποκτά δραματικές διαστάσεις, καθώς η Σαμοθράκη αποτελεί απομονωμένο 
νησιωτικό δήμο, με περιορισμένη πρόσβαση σε εξειδικευμένες υπηρεσίες υγείας. 
Επιπλέον, οι καιρικές συνθήκες στο Θρακικό Πέλαγος είναι συχνά απαγορευτικές, 
αυξάνοντας τον κίνδυνο για τη ζωή των ασθενών. Τέλος, η απουσία διαθέσιμου 
σκάφους του Λιμενικού καθιστά αδύνατη τη γρήγορη παρέμβαση σε περιπτώσεις 
επείγουσας ανάγκης. Γίνεται σαφές πως η προστασία της ανθρώπινης ζωής και η 
παροχή ισότιμης πρόσβασης σε υπηρεσίες υγείας συνιστούν συνταγματική 
υποχρέωση της Πολιτείας, 
  
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Ποιος είναι ο λόγος για την έλλειψη πλωτού διακομιδής ή σκάφους του Λιμενικού 
Σώματος στη Σαμοθράκη;  
 
2. Υπάρχει επιχειρησιακό σχέδιο έκτακτης διακομιδής ασθενών από τη Σαμοθράκη σε 
συνεργασία μεταξύ ΕΚΑΒ, Υπουργείου Υγείας και Λιμενικού;  
 
3.Προτίθεται η κυβέρνηση να εντάξει τη Σαμοθράκη σε ειδικό πλαίσιο νησιωτικής 
πολιτικής, ώστε να καλυφθούν οι επείγουσες ανάγκες μεταφοράς και πρόσβασης σε 
υπηρεσίες υγείας;  
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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